
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 15. december 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål N
Hvad vil ministeren gøre for at sikre mere transparens i lejeaftalerne, således
at det bliver muligt at få indsigt i de vilkår, der har betydning for fastsættelse af
markedslejen for et erhvervslejemål, jf. at huslejerne for lejemål ikke er fuldt
sammenlignelige, hvis huslejens størrelse er fastsat i sammenhæng med afta-
ler om huslejerabatter (f.eks. udlejers engangsbetalinger for underskrivelse af
kontrakt, betaling for ombygning og lignende former for rabatter)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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